
Jyväskylän Liitokiekkoilijat Ry
Syyskokous
Pöytäkirja
1.11.2023

Paikalla Sami Talvensola (pj), Jouni Kallio, Jussi Janhonen, Wille Mäkinen, Tero Kerttula,
Iina Salminen & Elisa Pursiainen

1. Kokouksen avaus Kokous avattu 18:05

2. Valitaan kokouksen puheenjohtaja, sihteeri, ääntenlaskijat ja kaksi pöytäkirjantarkastajaa
Kokouksen puheenjohtajaksi valittu Sami Talvensola (pj), sihteeriksi Tero Kerttula, sekä
ääntenlaskijoiksi ja pöytäkirjantarkastajiksi Wille Mäkinen ja Iina Salminen

3. Todetaan kokous lailliseksi ja päätäntävaltaiseksi Kokous todettu lailliseksi ja
päätäntävaltaiseksi

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys Kokouksen työjärjestys hyväksytty

5. Esitetään tilinpäätös, toimikausikertomus ja toiminnantarkastajien lausunto
Ultimaten osalta kauden päätavoitteena ollut jatkuvuuden takaaminen. Lisäksi tavoitteena
ollut löytää uusia aktiiveja jaoston toimintaan. Jäseniä 17kpl vähemmän kuin viime kaudella.
Kokouksessa esitetty jaoston harjoitusvuorot sekä valmennuskoulutuksen käyneet.
Kilpailutoiminnan osalta jaosto tehnyt yhteistyötä muiden seurojen kanssa. Jaoston jäseniä
ollut edustettuna myös maajoukkueessa. Master-SM -turnausta ei tällä kertaa järjestetty.
Kesän juniorivuorot keskeytettiin vähäisen osallistujamäärän vuoksi. Kokouksessa esitetty
myös jaoston pelaamat viralliset liiton alaiset turnaukset. Jaosto tehnyt ottelulähetyksiä itse.

Talouden osalta jaoston tulos on n. 650 euroa ylijäämäinen. Jaosto kerryttänyt rahaa
aiempina kausina, joten taloustilanne ei ole huolestuttava.

Frisbeegolfjaosto panostanut junioritoimintaan. Jaoston jäsenmäärä laskenut hieman
kahden nousujohteisen kauden jälkeen. Jäseniä tällä hetkellä 330, joista noin puolet
junioreita. Kilpailutoiminta on ollut kaudella erittäin aktiivista, PDGA-liigoja, klinikoita, WGE
jne. Kauden isoin tapahtuma junioreiden SM-kisat. Viikkokisoissa havaittu eri pelaajaryhmien
käyvän pikkuratakisoissa kuin isompien ratojen kisoissa, viikkokisakalenteri liikuttaa siis
paljon eri ikäisiä pelaajia.

Kaudella -22 keskusteltu laajemmin kaupungin kanssa ratojen ylläpidosta ja yleisesti
harrastusmahdollisuuksien parantamisesta. Sovatek hoitanut pääasiallisesti kaupungin
ylläpitämiä ratoja, paikallista ylläpitoa joillakin radoilla kuten Tikkakoskella. Myös
naisharrastajille pyritty tarjoamaan kohdennettuja kisoja ja muita harrastusmahdollisuuksia.

Seuran talous lievässä kasvussa. Erityisesti kisojen lisääntyminen ja käytännössä kisojen
täyttyminen ollut suurin vaikuttava voima asiassa. Jaoston 2022-2023 tilinpäätös oli
7782,59€ ylijäämäinen. Tilinpäätöksessä ei näy kaikkia laskuja erityisesti kevään ajalta
toimintakauden muututtua.



Toimintakertomuksissa havaittu kirjoitusvirheitä, ultimaten tokessa rento ote.
Kokouspöytäkirjat poikkeuksellisen suppeita. Mobilepay-maksujen osuuden olisi hyvä olla
mukana tokessa. Rahankäytöstä todettu tilanteen mahdollistavan jäsenien palkitsemisen
avokätisemmin.

Toiminnantarkastuksessa hyväksytty jaostojen tilinpäätökset sekä toimintakertomukset.

6. Päätetään tilinpäätöksen vahvistamisesta ja vastuuvapauden myöntämisestä hallitukselle
ja muille vastuuvelvollisille Tilinpäätös hyväksytty sekä hallitukselle myönnetty
vastuuvapaus.

7. Vahvistetaan liittymis- ja jäsenmaksun suuruus seuraavalle kalenterivuodelle
frisbeegolfjaoston osalta Liittymis- ja jäsenmaksuksi vahvistettu tulevalle kaudelle aikuisille
25€ ja junioreille 15€.

8. Muut esille tulevat asiat Kokouksessa keskusteltu jaostojen eroamisesta toisistaan,
mahdollisesti tulevan toimintakauden lopussa. Ultimatejaosto keskustelee asiasta
keskenään ennen toimintakauden päättymistä. Kokouksessa keskusteltu frisbeegolfjaoston
jäämisestä JyLi-brändin alle. Eroamisen syiksi mainittu jaostojen toimintakausien ja
toimintatapojen erilaisuudesta, eikä syytä säilyä saman seuran alla ole.

9. Kokouksen päättäminen Kokous päätetty ajassa 18:54


